



## TÄRKEITÄ LUKUJA 2026

|                                                                                           | 2026                           | 2025                                                                                      |                                           |
|-------------------------------------------------------------------------------------------|--------------------------------|-------------------------------------------------------------------------------------------|-------------------------------------------|
| Luontoisedut                                                                              |                                |                                                                                           |                                           |
| Puhelinetu                                                                                | <b>20,00 €/kk</b>              | 20,00 €/kk                                                                                |                                           |
| Ravintoetu                                                                                | <b>8,80 €/ateria</b>           | 8,60 €/ateria                                                                             |                                           |
| Verovapaat matkakustannusten korvaukset                                                   |                                |                                                                                           |                                           |
| Kilometrikorvaus                                                                          | <b>0,55 €/km</b>               | 0,59 €/km                                                                                 |                                           |
| Osapäiväraha                                                                              | <b>25,00 €</b>                 | 24,00 €                                                                                   |                                           |
| Kokopäiväraha                                                                             | <b>54,00 €</b>                 | 53,00 €                                                                                   |                                           |
| Ateriakorvaus (jos ei päivärahaa)                                                         | <b>13,50 €</b>                 | 13,25 €                                                                                   |                                           |
| Maksut palkoista                                                                          |                                |                                                                                           |                                           |
| Sairausvakuutusmaksu                                                                      | <b>1,91 %</b>                  | 1,87 %                                                                                    |                                           |
| TyEL sopimustyönantaja<br>(vakinaisia työntekijöitä tai palkat 6 kk:ssa väh.<br>10.272 €) |                                | TyEL sopimustyönantaja<br>(vakinaisia työntekijöitä tai palkat 6 kk:ssa väh.<br>10.038 €) |                                           |
| Työnantajan osuus keskimäärin                                                             | <b>17,10%</b>                  | 17,38 %                                                                                   |                                           |
| Työntekijä 17-52 v ja yli 63 v<br>osuus                                                   | <b>7,30 %</b><br><b>7,30 %</b> | 7,15 %<br>8,65 %                                                                          | 17-52 v ja yli 62 v<br>53-62 v            |
| Keskimääräinen yhteensä                                                                   | <b>24,85 %</b>                 | 25,28 %                                                                                   |                                           |
| TyEL-ansion alaraja                                                                       | <b>71,72 €/kk</b>              | 70,08 €/kk                                                                                |                                           |
| YEL 18-52 v ja yli 63 v                                                                   | <b>24,40 %</b>                 | 24,10 %                                                                                   |                                           |
| 53-62 v                                                                                   | <b>24,40 %</b>                 | 25,60 %                                                                                   |                                           |
| YEL-työtulo alaraja                                                                       | <b>9.423,09 €/v</b>            | 9.208,43 €/v                                                                              |                                           |
| yläraja                                                                                   | <b>214 000 €/v</b>             | 209.125 €/v                                                                               |                                           |
| Oikeus työttömyysturvaan                                                                  | <b>15.481 €/v</b>              | 15.128 €/v                                                                                |                                           |
| 1. kerran yrittäjäksi ryhtyvälle 22 %:n alennus YEL-maksusta 48 kk:n ajalta.              |                                |                                                                                           |                                           |
| Työttömyysvakuutusmaksu                                                                   |                                |                                                                                           |                                           |
| Työnantajan osuus                                                                         |                                |                                                                                           |                                           |
| Palkat alle 2 509 500 €                                                                   | <b>0,31 %</b>                  | 0,20 %                                                                                    | Palkat alle 2455 000 €                    |
| Palkat yli 2 509 500 €                                                                    | <b>1,23 %</b>                  | 0,80 %                                                                                    | Palkat yli 2 455 000 €                    |
| Työntekijän osuus                                                                         | <b>0,89 %</b>                  | 0,59 %                                                                                    |                                           |
| Yrityksen osaomistajat                                                                    | <b>0,39 %</b>                  | 0,30 %                                                                                    |                                           |
| Peruskorko 1.1.2026-30.6.2026                                                             | <b>2,25 %</b>                  | 2,75 %<br>2,25 %                                                                          | 1.1.2025-30.6.2025<br>1.7.2025-31.12.2025 |
| Yleinen viivästyskorko                                                                    |                                |                                                                                           |                                           |
| 1.1.2026-30.6.2026                                                                        | 9,5 %                          | 10,50 %                                                                                   | 1.1 – 30.6.2025                           |
| Kaupallisissa sopimuksissa 1.1.-<br>30.6.2026                                             | <b>10,5 %</b>                  | 9,50 %                                                                                    | 1.7. – 31.12.2025                         |